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为您开发专门用途的行星减速电机 
For You To Develop Specialized Planetary Gear Motor 

 
 
 

 

 

 
 

我们有几十年制造微型减速电机的经验，我
们一如既往地追求卓越品质。 

金韶东  2014 年 8 月 18 日 

 
 

我们有数十年设计制造各种微型减速电机的经历，具有丰富的经验。我们始终把满足顾客的需要为己任，为顾
客提供解决方案，设计和制造满足顾客特殊要求的产品，因此顾客荣幸地把我们誉为“微型减速电机的摇篮”。 

我们具有强大的产品开发体系，始终把科技创新和新产品开发作为头等大事，拥有数十项中国国家专利。公司
对微型行星齿轮减速器采用了大量的新技术、新材料、新工艺，达到了“技术新、质量优、价格低”的要求，能够满足
各方面顾客的需求。 

我们有两大生产基地，具有强大的生产能力，各种行星减速电机的年产量达到了百万台，保证能够满足顾客大、
小批量的需求。我们具有可靠的质量保证体系，保证提供优质产品。我们具备完善的客户服务系统，保证提供优质
服务。欢迎与我们联络，我们会向您贡献满意的成果。 

We have decades of design and manufacture of various small gear motor with a wealth of experience and historical heritage. We 

always put the responsibility to meet the needs of customers, to provide customers with solutions to design and manufacture 

products to meet customer specific requirements. We are considered to be small drivers’ cradle by our customers. 

We have powerful product development system to put the technological innovation and new product development at first. We 

have more than ten patents; all products own Independent Property Rights. Our planetary gear motors with a lot of new technologies, 

new materials, new technology, to achieve a "new technology, superior quality, low price" requirements, to meet the various needs of 

customers. 

We have two production bases, with a strong production capacity, annual production of various planetary gear motor has 

reached one million units, guaranteed to meet the needs of customers with any quantities of demand.  

We have a reliable quality assurance system to ensure the provision of quality products. We have the perfect customer service 

system to ensure quality service.  

Welcome to contact us, we will contribute to your satisfaction results. 
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